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Protokół Nr XXII/2016 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie 
odbytej w dniu 29 kwietnia 2016 r.  

 
Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 11.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, pan Edward 
Przytuła - Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan 
Bogusław Mrozowski – asystent Wójta, publiczność – jak listy obecności 
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXII/144/16 do Nr XXII/154/16. Uchwały 
podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXII sesji 
Rady Gminy. Powitał Radę Gminy, władze gminy na czele z panem Wójtem 
Goździewskim, wszystkich przybyłych na sesję Rady, kierowników jednostek 
organizacyjnych w osobie pani G. Kwapińskiej, publiczność w jednej osobie. Na 
podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. Rada jest władna 
podejmować uchwały, bo jest quorum. Obecnych jest 15 radnych. Odczytał 
proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi względnie 
propozycje do porządku obrad. o niego uwagi, wnioski. 

Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Poddał porządek obrad pod głosowanie. Za: 15. Porządek został przyjęty. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów 
na lata 2016 – 2030. 

5. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XXI/140/16 Rady Gminy w 
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Klimontowie z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania dotacji oraz zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i 
wykorzystywania dla publicznych szkół, przedszkoli oraz innych form 
wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne inne niż 
Gmina Klimontów.  

6. Przyjęcie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Klimontowie. 

7. Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla 
gminy Klimontów”. 

8. Sprawy majątkowe: 

a) Zbycie nieruchomości w Ułanowicach 

b) Nabycie nieruchomości w Zakrzowie  

c) Nabycie nieruchomości w Kroblicach Pęchowskich  

d) Nabycie nieruchomości w Rybnicy  

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Klimontów z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za 2015 r.  
10. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Te zmiany w budżecie Państwo otrzymaliście, 
odbyły się posiedzenia Komisji, ale gdyby były niejasności to mamy na sesji panią 
Skarbnik i wyjaśni to. Ktoś chce zabrać głos ?. Nie widzę. 

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie i zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje zmiany 
w budżecie i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna nie odbyła posiedzenia, głosy oddaje 
poszczególnym członkom.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu i Finansów Gminy pozytywnie opiniuje 
zmiany w budżecie i w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXII/144/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXII/145/16 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 – 2030 została podjęta i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
zapoznała się i pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu i Finansów Gminy pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXII/146/16 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/140/16 Rady 
Gminy w Klimontowie z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
ich pobierania i wykorzystywania dla publicznych szkół, przedszkoli oraz 
innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 
prawne inne niż Gmina Klimontów  została podjęta i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Wszyscy na Komisjach przeanalizowali statut. Jak 
są niejasności, pytania to jest na sesji pani Kierownik i może wyjaśnić. Nie widzę.  

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
zapoznała się i pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu i Finansów Gminy pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie panią Kierownik OPSu, 
dlaczego zmienia  się statut OPS.  

Pani kierownik Kwapi ńskia wyjaśniła, - Doszło nam do realizacji nowe zadanie  
wynikające z ustawy „500 +” i dlatego trzeba było je wprowadzić do statutu.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXII/147/16 w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Klimontowie  została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
zapoznała się i pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z oceną i 
przyjęła do wiadomości. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu i Finansów Gminy jest za przyjęciem 
uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania związane z tym punktem. Nie 
zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXII/148/16 w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 
społecznej za rok 2015  dla gminy Klimontów” został podjęta i jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Jeśli pan Wójt chciałby coś powiedzieć na ten 
temat to proszę bardzo.  

Pan Wójt Goździewski – Jeśli chodzi o Ułanowice to wartość działki jest na 
kwotę 2 988 zł plus wartość drzewostanu 820 zł. Jeśli chodzi o nieruchomość w 
Zakrzowie to chcemy nabyć działkę, która stanowi przedłużenie drogi. Ta droga 
już istnieje, ale w przyszłości chcemy ja przedłużyć. Pan xxxxx zadeklarował 
oddać ją za darmo. W Kroblicach działka zostanie nabyta ze środków funduszu 
sołeckiego. Działki w Rybnicy – na poszerzenie drogi. Tam gdzie wykonaliśmy 
drogę chcemy poszerzyć, bo zrobiliśmy tam drogę. Te pozostałe dwie działki 
chcemy zakupić, żeby mieć w przyszłości przygotowane pod rozbudowę drogi.  

Pan Przewodniczący Rady – Czy są pytania ?. 



str. 5 

 

Pan radny Bargiel, - Która to jest droga w Zakrzowie ?.  

Pan Wójt Goździewski, - To jest Gilówka.  

Pan radny Bargiel – Czytałem kiedyś artykuł, ze jakiś pan oddał drogę za darmo 
gminie i później za jakiś czas domagał się w sądzie zapłaty i wygrał, bo obywatel 
nie może za darmo oddać drogi.  

Pan radny Lipiec – W Pokrzywiance jak była robiona droga do xxxxxx i xxxxxx, 
to pan xxxxxx oddał za darmo. 

Pan Wójt Goździewski odczytał pismo pana xxxxxx w sprawie zadeklarowania 
bezpłatnego oddania działki na własność gminie. W tym tygodniu pan xxxxx 
pismo ponowił. 

Pan radny Rębacz zapytał czy nie wywoła to kontrowersji, że za darmo oddaje 
gminie grunt.  

Pan radny Orłowski powiedział, że jak wywoła to kontrowersje to gmina może 
kupić działkę za symboliczną złotówkę.  

Pan Wójt Goździewski zobowiązał się skonsultować problem z radcą prawnym.  

Pan radny Mucha wyjaśnił, że Państwo xxxxxx kupili działkę 50 lat temu i ta 
droga prowadziła tylko do ich posesji, ale przez ten czas wybudowali się inni za 
nimi i droga służy też innym. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 
zgłoszono.  

Następnie pan Przewodniczący Rady poddawał projekty uchwał pod 
głosowanie w kolejności jak niżej: 

a).zbycie nieruchomości w Ułanowicach 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/149/16 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

b).nabycie nieruchomości w Zakrzowie 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/150/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

c).nabycie nieruchomości w Kroblicach Pęchowskich 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/151/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

d).nabycie nieruchomości w Rybnicy 

- nabycie od xxxxxxx 
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Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/152/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

- nabycie od xxxxxx 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/153/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

- nabycie od xxxxxx 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXII/154/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 
została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan radny Gwizdoń powiedział, że wszystkie Komisje opiniowały powyższe 
projekty uchwał, dyskutowały i pozytywnie je zaopiniowały.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji: 

Pani radna Krasowska – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  
pozytywnie opiniuje sprawozdanie. 

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych zapoznała się ze 
sprawozdaniem i przyjęła do wiadomości. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu i Finansów Gminy zapoznała się i 
przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto z radnych jest za przyjęciem 
sprawozdania.  

Za: 15. Sprawozdanie zostało przyjęte i jest załącznikiem do protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na różne tematy.  

W dyskusji wzięli udział w kolejności jak niżej: 

Pan Wójt Goździewski – W 2013 r. Rada podjęła uchwałę, w drodze której 
zgodziła się na sprzedaż nieruchomości w Olbierzowicach zabudowanej 
budynkiem po byłej szkole podstawowej. Przeprowadzono postepowanie 
przetargowe, niestety nie wyłoniło ono nabywcy, bo nikt się nie zgłosił. 
Sporządzono nowy operat szacunkowy na kwotę 220 000 zł i czy Rada 
podtrzymuje zgodę wyrażoną w poprzedniej uchwale na sprzedaż nieruchomości 
i  przeprowadzenie postępowania przetargowego.  

Pan radny Rębacz – Byłoby bardzo dobrze, żeby ten temat przyspieszać i 
próbować w jakiś sposób sprzedać to.  
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Pan Mrozowski – Należałoby pociągnąć to od nowa. Myślę, że rokowania 
byłyby najlepsze.  

Pan Wójt Goździewski – Zorientuję się w tym temacie.  

Pan radny Bargiel wyjaśnił, - Ten pan, który złożył nam ofertę kupna produkuje 
kostkę.  

Pan Przewodniczący Rady – Byłem przekonany, że potrzebna jest nowa 
uchwała jak jest nowa cena.  

Pan radny Borycki – Ten co chce kupić, żeby wyjaśnił co tam chce robić.  

Pan Przewodniczący Rady – Może przegłosujemy do protokołu tę opinię. Kto 
za ?. 

Za: 15. 

Pan radny Bargiel, - Pytanie do pani Kierownik. Jak te 500 + przebiega w naszej 
gminie ?. Czy zostało uruchomione ?. 

Pani Kierownik Kwapi ńska odpowiedziała, - Wpłynęło 541 wniosków do 
wczoraj, wydano 219 decyzji, wypłacono 348 świadczeń na kwotę 173 533 zł.  

Pan Przewodniczący Rady – Ile najwięcej biorą ?. 

Pani Kwapińska – W tej pierwszej paczce najwięcej wypłacono jednorazowo 
3 000 zł. Siedzimy cały tydzień po godzinach. Mamy podgląd do Urzędu 
Skarbowego i ZUS. I te dane same sobie ściągamy. Najwięcej pracy jest jak rodzic 
jest za granicą. Wtedy sporządzamy tabelki i wysyłamy do Urzędu 
Marszałkowskiego.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, - W związku z tym świadczeniem 500 + 
jakie są odczucia pracowników.  

Pani Kwapińska odpowiedziała, – Ten dochód nie wlicza się do dochodu, od 
którego są świadczenia z opieki społecznej.  

Pani radna Hakamäki zapytała, - Czy pani Kierownik myśli o jakiejś 
gratyfikacji pracowników ?.  

Pani Kwapińska odpowiedziała, – Zwiększa się zakres czynności i idą za tym 
nagrody.  

Pan radny Bargiel zapytał, - To nie lepiej zatrudnić pracownika skoro Warszawa 
daje pieniądze ?. 

Pani Kwapińska odpowiedziała, - Na razie radzimy sobie sami. Pan Wójt po 3 
miesiącach może zdecydować inaczej. 

Pan radny Bargiel zapytał – Od tych 5 000 000 zł 2% jest na utrzymanie 
stanowiska tak ?. 

Pani Kwapińska – Tak. Wnioski przyjmujemy do 1 lipca br.  
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Pani radna Hakamäki podniosła temat przywrócenia w Klimontowie 
Posterunku Policji. Według informacji jakie posiadam w województwie naszym 
ma być przywróconych 30 posterunków policji. Skorzystała już na tym Bogoria i 
Osiek. Kieruję prośbę do pana Wójta o rozważenie takiej możliwości. Deklaruję 
pomoc w przywróceniu posterunku. Takowa możliwość istnieje. Pan Wójt 
wygospodaruje pomieszczenie i wystąpi o przywrócenie posterunku. Opieram się 
na informacjach od tych osób, które uczestniczyły w opiniowaniu. Prestiż gminy, 
autorytet i kontakt policjantów z mieszkańcami na co dzień dawałoby efekty.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, – W niedzielę było spotkanie z posłami 
PISu. Były poruszone sprawy związane z bezpieczeństwem publicznym. 
Powołany jest zespół ekspercki, który będzie zajmował się tym gdzie te 
posterunki przywrócić. Będzie taka możliwość. Były też rozmowy o poczcie, 
tylko, że zdaje sobie sprawę, że to jest spółka.  

Pani radna Hakamäki – Na temat poczty. Jak było spotkanie z panem posłem 
Kryjem to temat poruszano. Tu jest brak logiki i ekonomiki. Jeżeli listonosz z 
Klimontowa jedzie do Koprzywnicy po przesyłki na własny koszt, bo to dojazd 
do pracy, i później jedzie do gminy, rozprowadza przesyłki i później znowu jedzie 
do Koprzywnicy i rozlicza te przesyłki na swój koszt to są koszty. Oni dostają za 
obsługę pieniądze, które pokrywają koszty paliwa i nie tylko. Z punktu widzenia 
przedsiębiorstwa jest to nie zasadne. To było wprowadzone tylko w niektórych 
województwach, m.in. w świętokrzyskim. Póki co to jest spółka polska więc 
można interweniować.  

Pan radny Bargiel, - Póki co nie mam problemu z wysłaniem przesyłki.  

Pani radna Hakamäki, - Patrzę z punktu widzenia przedsiębiorstw. Gdzie jest 
sens i logika. U nas jest zaplecze dla pracowników.  

Pan radny Bargiel, - Czytam artykuł w gazecie „Echo Dnia”, że w 
Przybysławicach jest nie wybudowania droga.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Pani redaktor dzwoniła i miała 
wyjaśnione, że ta droga jest w PROWie. Wozimy tam materiał.  

Pan radny Cukrowski – Jeśli chodzi o pocztę to tak, ale nie tęsknię za policją. 
Brak nam budynku dla policji, bo co wygonimy OPS ?. 

Pan Przewodniczący Rady, - A gdyby co, to gdzie byśmy ich umieścili ?. 

Pan Wójt Goździewski - Zastanowimy się na tym.  

Pan Przewodniczący Rady, - Może na górze gdzie OPS. 

Pan Wójt Goździewski – Trzeba przebudować klatkę.  

Pani radna Hakamäki, - Chciałabym podziękować organizatorom uroczystości 
w Byszowie. Szczególne podziękowania składam na ręce pani dyrektor 
gimnazjum. Uroczystość miała wymiar bardzo uroczysty tym bardziej, że w 
Katyniu zginął mój wujek xxxxxxxxxxxx.  
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Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamkniecie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 


